
                                                        Protokół nr II/2006
z sesji Rady Gminy Ciepłowody odbytej w dniu 28.11.2006 r. w Sali nr 12 przy 
Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach

Przewodniczący Rady otworzył II sesję Rady Gminy Ciepłowody, na podstawie listy
obecności stwierdził prawomocność obrad- na ustawową ilość 15 radnych, w sesji
uczestniczyli wszyscy radni.
Do programu sesji stanowiącego załącznik do protokołu, uwag nie wniesiono. Program został
przyjęty jednogłośnie.
Ad. 2 brak
Ad. 3
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji Rady, które pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
Uwag nie wniesiono.
Uchwała nr 9/II/2006 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości została podjęta
przy 12 głosach za, 3 głosach wstrzymujących.
Ad. 4
Przew. Rady – przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji, które pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty targowej na terenie
Gminy Ciepłowody na 2007 r.
Uwag nie wniesiono.
Uchwała nr 10/II/2006 w sprawie określenia wysokości opłaty targowej na terenie Gminy
Ciepłowody na 2007 r. została podjęta jednogłośnie.
Ad. 5
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji Rady, które pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od posiadania
psów, terminów płatności tego podatku i sposobu jego poboru na 2007 rok.
Uwag brak.
Uchwała nr 11/II/2006 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od posiadania psów,
terminów płatności tego podatku i sposobu jego poboru na 2007 rok została podjęta
jednogłośnie.
Ad. 6
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji Rady, które pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych i zwolnień w tym podatku na rok 2007.
Uwag brak.
Uchwała nr 12/II/2006 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych, zwolnień w tym podatku na rok 2007 r. została podjęta przy 14 głosach za, 
1 głosie wstrzymującym.
Ad. 7
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji Rady, które pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji i informacji na podatek
od nieruchomości.
Uwag brak.
Uchwała nr 13/II/2006 w sprawie określenia wzoru deklaracji i informacji na podatek od
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.
Ad.8
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji Rady, które pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia komunalnego
zakładu budŜetowego.



Uchwała nr 14/II/2006 zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia komunalnego zakładu
budŜetowego została podjęta jednogłośnie.
Ad.9 brak
Ad. 10
Radny Sulima- zgłosił potrzebę zajęcia się oczyszczalnią koło szkoły, gdzie wypływają ścieki
i jest fetor. 
P. Wójt- wyjaśnił, Ŝe jest juŜ domówiona sprawa ze spółką w Strzelinie, która to odbierze.
Jest za wysoki stan i to się objawiło.
Radny Krawczyk- zapytał odnośnie pojemników na plastik, które są juŜ ustawione, a jest
potrzeba ich  ustawienia w większej ilości, w jakim czasie by to było.
P. Wójt- w ub. budŜecie przeznaczono środki takie jakie były na ten cel. Zakupiono taką ilość,
na jaką wystarczyło środków. Zostały rozstawione po kaŜdej wsi w centralnym punkcie. Z
tego co wie, to 1 kosza brakuje na ul. Ząbkowickiej. Kwestia do załatwienia przy
projektowaniu budŜetu (koszt ok. 400 zł.) Jest tez kwestia częstotliwości wywozu i
opróŜniania tych pojemników. Bardziej optowałby za zakupem pojemników na szkło.
Pojemniki na pojemniki plastikowe znajdują się koło szkoły w ilości 2, moŜna byłoby
ewentualnie 1 zabrać.
Radny Stelmach- optuje za pozostawieniem pojemników koło szkoły, gdzie tych odpadów
jest dość duŜo, a zakupieniem dodatkowego.
Poinformował, Ŝe jest juŜ załatwiony bruk pod utwardzenie placu pod kosze koło GOKu.
Kwestia utrzymania tam czystości to nie tylko zaleŜy od tych, którzy nadzorują, ale w duŜej
mierze zaleŜy od tych, którzy z tego korzystają.
Wywozem nieczystości objęto ponad 90% gminy, co jest sukcesem.
Radny Stelmach- poruszył kwestie bałaganu koło GOKu, którego sprawcami są uczestnicy
kawiarni, do utrzymania którego naleŜałoby zobowiązać właściciela kawiarni, bo jest to
nieciekawa wizytówka.
Radna Gierlasińska-  w planach inwestycyjnych na 2007 r. jest przewidziana dokumentacja na
przyłącza wodociągowe w Starym Henrykowie zapytała odnośnie przyłączy wodociągowych,
czy ten plan będzie  obejmował obejście budynku nr 9 w Starym Henrykowie , do cmentarza.
P. Wójt- wszystkie te, które są instalacjami zastanymi, ten fragment będzie wymieniany.
Poinformował o sprzedaŜy lokalu na parterze po byłym Ośrodku Zdrowia w Ciepłowodach.
Nabywcą jest BS Ząbkowice Śląskie. Na pozostałe 2 lokale przetarg odbędzie się w grudniu
na poziomie tych samych cen z powodu trudności w zbilansowaniu wydatków.
Poinformował, Ŝe 12 sołectw na 17 złoŜyło wnioski celem pozyskania środków dla dzieci na
zorganizowanie ferii.
Pomysłodawcą była radna Gierlasińska.
Radny Stelmach- zaproponował zorganizowanie szkolenia dla radnych w zakresie programu
rozwoju gminy, planów inwestycyjnych, zadań jednostek organizacyjnych, zadań  statusu
radnego.
Poddał pod rozwagę fakt zwoływania posiedzeń, prosi o zgłaszanie propozycji
Przewodniczącemu Rady.
Radna Kupczak – zapytała w kwestii wysypiska w Janówce.
P. Wójt-  wysypisko będzie na terenie powiatu strzelińskiego. Nasza Gmina przystąpiła  do
związku  celowego Gmin, który podjął się wysiłku w finale wybudowania nowego zakładu
utylizacji i recyklingu, co potrwa na pewno 2-3 lata. Nasze wysypisko nie moŜe być
eksploatowane, prowadzone są prace rekultywacyjne.  Jeśli odbywa się tam zrzut, to jest to
nielegalne, stąd prośba o informację w tej sprawie, bo utrudnia to przeprowadzenie
rekultywacji zgodnie z wymogami i projektem. Teren jest zabezpieczony usypanym wałem
ochronnym przed wjazdem na wysypisko, ale ludzie dalej wysypują tam śmieci. Wójt myśli,



Ŝe śmieci te nie pochodzą od mieszkańców naszej gminy. Gmina sama nie jest w stanie
wybudować wysypiska, bo są do spełnienia wymogi, a przede wszystkim ogromne pieniądze.
Jeśli jest potrzeba zakupienia dodatkowych kubłów, to potrzebę taką naleŜy zgłaszać do
sołtysów, a oni do ZUK Ziębice.
Radny Stelmach- zaproponował, aby wywołać temat poprzez przedstawiciela w Sejmiku,
poprzez posłów o przynaleŜność administracyjną do Wrocławia a nie Wałbrzycha, gdzie jest
utrudniony dojazd.
P. Wójt- zwrócą się z taką propozycją, z tego co wie, jest juŜ zamiar ograniczenia delegatur
P. Gierlasińska- zapytała w kwestii wpłynięcia na pojawienie się linii rejsowych do
Henrykowa na pociąg.
P. Wójt- liczby wykazują, iŜ kaŜdy kurs jest do utrzymania, jeŜeli jest dochód, autobusem
obecnie nikt nie jeździ oprócz dzieci szkolnych. Deklaruje podjęcie tematu
P. Skarbnik- poruszyła kwestię wypłaty diet za udział w posiedzeniach, między którymi nie
było przerwy, reguluje to uchwała Rady podjęta w ub. roku w maju. Na dzień dzisiejszy
naleŜy się tylko jedna dieta.
Przew. rady- przypomniał podjętą w tej sprawie uchwałę Rady Gminy.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął II sesję Rady
Gminy Ciepłowody.
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